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Project case study

背景

客戶 :海尼根台灣酒廠

專案名稱 :倉庫屋頂墜落防護水平母索系統

使用產品 水平母索系統

Client : Heineken Taiwan Brewery

Project name : Horizontal Lifeline System for Warehouse Roof

Products used : AFF4000 IMPAXX Lifeline System on Trapezoidal Roof 

Background / 

Heineken Taiwan Brewery is located in Neipu, Pingtung. This is Heineken's only brewery in Taiwan, and it 
officially started production in 2024. In addition to producing locally made "Made in Taiwan" Heineken beer, the 
brewery is also an important production base for Heineken in Northeast Asia.

海尼根台灣啤酒廠位於屏東內埔。這是海尼根目前在台灣的唯一釀酒廠，該釀酒廠於2024
年正式啟動生產。該釀酒廠除了在地化製造的「Made in Taiwan」海尼根啤酒之外，也是
海尼根在東北亞的重要生產基地。

客戶需求Requirement / 

Heineken is not only a well-known and professional brewery, but also committed to continuously improving its 
occupational health and safety performance, adhering to safety regulations, and prioritizing worker safety.

To ensure worker safety and provide a safe working environment, Heineken Taiwan Brewery invited KStrong 
Taiwan to discuss ways to enhance fall protection for workers performing maintenance, inspections, or other 
rooftop works. The aim is to prevent falls from the rooftops of warehouses.

海尼根不僅是一家知名且專業的啤酒製造商，也致力於不斷提升其職業健康與安全績效，恪
守安全法規要求、重視工作者的安全。

海尼根台灣啤酒廠為了工作者的安全，並提供安全的工作環境，邀請KStrong Taiwan共同
討論如何加強在屋頂高處作業的墜落防護，其目的是讓所有需要到倉庫屋頂從事修繕作業、
巡檢任務、或其他屋頂作業的工作者避免發生墜落意外。

: AFF4000 IMPAXX



KStrong解決方案KStrong Solution / 

KStrong Taiwan recommended the AFF4000 IMPAXX series horizontal lifeline system to Heineken Taiwan 
Brewery as a permanent fall protection solution for its warehouse roof. The AFF4000 IMPAXX horizontal 
lifeline system is suitable for workers who need to move frequently on the Trapezoidal roof. Its system 
features are specifically designed for workers requiring continuous movement. This lifeline system also 
meets the fall protection requirements of Heineken Taiwan brewery for working at rooftop, and let workers to 
move safely and smoothly along the work area covered by the lifeline system.

The AFF4000 IMPAXX Series is fully compliant with EN 795:2012 Type C and TS 16415:2013 standards and 
is engineered to support up to four users simultaneously, making it an ideal choice for working at 
rooftop environments. Additionally, KStrong was chosen because of Its competitive advantages in terms of 
product design, quality, value, and local support.

KStrong Taiwan向海尼根台灣推薦AFF4000 IMPAXX 系列水平生命線系統，作為永久性
的墜落防護解決方案，AFF4000 IMPAXX 水平母索系統適用於需要在浪板屋頂頻繁移動
的工作者。其系統特性專為工作者需要在屋頂連續移動而設計，並且也符合海尼根台灣酒
廠對屋頂作業墜落防護的要求，使工作者能夠平穩的沿著母索覆蓋的工作範圍安全移動。

AFF4000 IMPAXX系列完全符合EN 795:2012 C型和TS 16415:2013標準，並可同時支
援多達四名工作者，是屋頂作業環境的理想之選。

此外，選擇KStrong的原因在於其在產品設計、品質、價值和本地支援方面的競爭優勢。



關於KStrongAbout KStrong / 

The founders of KStrong have been successfully manufacturing personal protective equipment globally for over 
25 years. With the support of a large team of highly experienced research and product development specialists 
along with global manufacturing facilities, KStrong is poised to become the preeminent brand of choice for 
personal protective safety products. KStrong takes pride in assuring careful measures to ensure all products 
meet applicable government codes and professional standards, such as EN, AS/NZS and ANSI. We look 
forward to helping your company protect its most valued possession, its workers!

KStrong 在全球生產個人防護裝備經驗超過 25 年. 憑藉著經驗豐富的研發和產品開發團
隊、以及遍佈全球的生產基地，KStrong 有望成為個人防護安全產品的首選品牌。
KStrong 採取嚴謹的態度及措施，確保所有產品符合政府法規和專業標準（例如
EN,AS/NZS 和 ANSI 的要求而自豪。我們期待能夠奉獻心力，為貴公司保護其最寶貴的資
產—員工！



案例照片分享Project Gallery / 



Contact E-mail : customercare@kstrongasia.com

www.kstrong.com/asia
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